

《单词百科:confirmable是什么意思?confirmable怎么发音?confirmable的解释和用法》

英语单词confirmable是什么意思?confirmable怎么读?confirmable怎么发音?美加网为您整理了confirmable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



confirmable怎么读

confirmable的读音:[k ə n'f ɜ :m ə b ə l]

confirmable的意思

1、adj.可以确定的;

confirmable的近义词

1、**falsifiable** adj.可以被检验的(试验或是观察的现象);

2、**verifiable** adj.能作证的，能证实的；

confirmable的双语例句

1、The target and its confirmable principle of urban land rearrangement planning were put forward definitely.

明确地提出了城市土地整理规划的目标及其确定目标的原则。

2、Confirmable method includes: elasticity static method, static-plastic analysis, response spectrum method and time history scheme;

确定性方法中的弹性静力法，静力弹塑性分析，反应谱法，时程分析法；

3、Refining lubricating base oil using FCC used catalyst mixing with clay was studied. The conclusion is confirmable.

本文对利用FCC废催化剂混入白土精制润滑油基础油进行了试验研究，结论是肯定的。

4、In this application, the product of relative basic probability assignment and a confirmable belief coefficient practicably formulate the basic probability assignment function.

结合选线问题的特点，将基本信度分配函数设计为相对信度分配函数与可确定信度系数之积形式。

5、During disposing data, excellent requirement of original model parameter estimate of genetic algorithms can be declined greatly, however efficient apply of confirmable algorithms must be provided with excellent original parameter estimate.

运用遗传算法处理数据时，模型参数初始估计的优良性要求可大幅度降低，而确定性算法的有效运用必须提供优良的初始参数估计。

6、There have already existed various studies concerning autonomous learning; however, these studies lack conformity. Theories are not systematic and confirmable because all the researches come from the researchers' standpoints.

目前已经进行了许多有关自主学习的研究；然而，这些研究缺乏实证依据，而且不系统，不肯定，因为，所有的研究都是从研究者的角度进行的。

7、In the history of Chinese literature and art, writing poem in painting can go back to ancient times, Qu Yuan's Tian Wen may be regarded as the confirmable origination;

在中国文学艺术史上，于画上题诗源远流长，屈原的《天问》可认为是可证的源头；

以上是美加网为您整理的confirmable怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于confirmable的用法、confirmable的释义、confirmable的相关详情请点击：
<https://dict.tjqzz.com/confirmable>



美加文学
www.tjqzz.com